
Med	  anledning	  av	  HRFs	  senaste	  rapport,	  ”Myternas	  Marknad”	  vill	  vi	  i	  SvAf	  styrelse	  göra	  ett	  kort	  
uttalande.	  

Vi	  anser	  att	  HRF	  ger	  en	  mycket	  negativ	  bild	  av	  audionomernas	  arbete	  och	  att	  man	  ger	  en	  bild	  av	  att	  
alla	  audionomer	  inom	  den	  privata	  marknaden	  är	  oärliga	  och	  är	  en	  stor	  del	  av	  orsaken	  till	  den	  
situation	  som	  idag	  råder.	  Vi	  tycker	  att	  det	  är	  tråkigt	  att	  det	  inte	  läggs	  större	  vikt	  vid	  att	  det	  är	  
politiker	  som	  bestämt	  vilka	  ersättningsnivåer	  och	  regler	  som	  gäller	  och	  att	  dessa	  inte	  är	  förenliga	  
med	  en	  fungerade	  verksamhet	  som	  håller	  hög	  kvalité.	  SvAf	  anser	  att	  det	  är	  ett	  delat	  ansvar	  att	  
situationen	  idag	  är	  som	  den	  är	  och	  att	  alla	  måste	  ta	  sitt	  ansvar,	  politiker,	  leverantörer,	  arbetsgivare	  
och	  audionomer.	  Vi	  anser	  också	  att	  HRF	  har	  ett	  ansvar	  att	  belysa	  den	  hörselvård	  som	  fungerar	  bra	  
och	  att	  inte	  dra	  hela	  audionomkåren	  och	  dess	  verksamhet	  över	  en	  och	  samma	  kam.	  Vi	  är	  fullt	  
medvetna	  om	  att	  arbetssituationen	  och	  villkoren	  ser	  olika	  ut	  för	  audionomer	  idag	  men	  vi	  vill	  ändå	  
påpeka	  att	  vår	  etiska	  kod	  är	  tydlig	  och	  hjälper	  audionomer	  i	  olika	  situationer	  att	  ta	  ställning	  till	  de	  
olika	  arbetsvillkor	  som	  idag	  finns.	  

Denna	  rapport	  har	  säkert	  fört	  med	  sig	  en	  massa	  tankar	  och	  funderingar	  inom	  audionomkåren.	  Vi	  i	  
SvAf	  styrelse	  skulle	  vilja	  få	  in	  era	  synpunkter	  och	  tankar	  kring	  detta.	  Hur	  kan	  vi	  i	  SvAf	  jobba	  vidare	  i	  
denna	  viktiga	  fråga?	  Maila	  in	  era	  tankar	  till	  oss	  så	  återkommer	  vi.	  
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